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Št.: 00703-1/2012-2 

Bukovica, 2. 2. 2012 

 

Z A P I S N I K 

 
11. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko, ki je bila v četrtek,  

2. februarja 2012, ob 16:00 uri  
v dvorani Zorana Mušiča v Kulturnem domu v Bukovici 

 
 
Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Aleš Bucik. Začela se je ob 16:00 uri.  
 
Na sejo so bili vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji. 
 
 
Na seji so prisotni: 

1. člani občinskega sveta in župan: 
Aleš Bucik, Katjuša Žigon, Marjo Rutar, Vanda Ožbot, Karmen Furlan, Aldo Mozetič, 
Katarina Valič, Stanko Šemrl, Alenka Gregorič, Borut Kerševan, Viktor Trojer, Silvester 
Vončina, Rajko Lasič in Nedeljko Gregorič. 
 
Opravičeno odsoten je Dragan Zorn.  
 
Krajšo zamudo je napovedal Radovan Rusjan. 
 

2. Občinska uprava in mediji. 
 

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
 
 
Potrditev zapisnika 10. redne seje z dne 15. 12. 2011. 
 
Župan odpre razpravo na zapisnik 10. redne seje, ki je bila 15. 12. 2011.  
Razprave ni bilo. 
 
Župan da zapisnik na glasovanje. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 11 
PROTI 0 
Zapisnik 10. redne seje je potrjen. 
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Ad. 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda: 
 
Župan da v obravnavo dnevni red: 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

Potrditev zapisnika 10. redne seje z dne 15. 12. 2011 
 

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda, 
2. Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja in pregled sklepov prejšnje seje, 
3. Vprašanja in pobude svetnikov,  
4. Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: 

Sklep o predlaganju kandidata za člana sveta območne izpostave JSKD Nova Gorica 
(poročevalec: Silvester Vončina, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja), 

5. Poslovnik Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – 1. obravnava (poročevalec: Stanko 
Šemrl, predsednik Statutarno pravne komisije), 

6. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko – splošna razprava (poročevalec: Beti Čufer, 
direktorica občinske uprave), 

 
Župan da dnevni red na glasovanje. 

 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 13 
ZA 13 
PROTI 0 
Predlagan dnevni red je sprejet. 
 
 
Ad. 2) Poročilo župana, odgovori na pobude in vprašanja ter pregled sklepov prejšnje 
seje. 
 
Župan poda poročilo: 

- Uspešno je bilo izpeljano praznovanje Novega leta v Renčah, udeležilo se ga je preko 
500 ljudi. 

- Pred novim letom je župan sklical vse člane odborov, komisij,  predstavnike društev, 
člane svetov KS, skratka vse, ki so kakorkoli prispevali k prijetnejšemu življenju v občini.  

- Sestavljen je bil osnutek predloga proračuna, pregledali so ga odbori, na KS bo pa še 
predstavljen. 

- V dvorani so se začeli glasbeni večeri, ki potekajo vsaki prvi petek v mesecu. KD 
Bukovica začenja dobivat tiste vsebine, zaradi katerih je bil obnovljen. 

- Podpisana je bila pogodba za mednarodni projekt kolesarske poti. 
- Dokončana je bila poplavna študija. Na koncu seje si jo lahko svetniki pogledajo. 
- Izdelana je idejna rešitev za Oskrbovalni center, ki naj bi bil ob jezeru pri Martexu. 
- Delitvena bilanca z Mestno občino Nova Gorica se tudi odvija, v teku je prenos šestih 

stanovanj. Sestavljena bo komisija, ki bo šla na ogled teh stanovanj, kjer se bo popisalo 
vsa potrebna dela. Stanovanja so namreč v slabem stanju in jih je potrebno renovirat. 

 
Župan da besedo Nataši Gorkič Barle, da obrazloži pravno formalne postopke, ki so 
potrebni za ureditev prenosa. 
 
Nataša Gorkič Barle pove, da je težava pri prenosu stanovanj na Občino Renče-Vogrsko v 
tem, da Stanovanjski sklad dejansko pravno formalno ni lastnik teh stanovanj. Niso namreč 
zemljiško-knjižni lastniki, ker so stanovanja še vedno vpisana na fizične osebe. Ravno tako 
niso še narejene etažne lastnine, tako da je trenutno nemogoče prenesti lastništvo 
stanovanj na Občino Renče-Vogrsko. S Stanovanjskim skladom je dogovorjeno, da uredi 
etažne lastnine in nato izda zemljiškoknjižno dovolilo Občini Renče-Vogrsko, da bo postala 
lastnica stanovanj. To naj bi bilo urejeno do poletja 2012. 
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Ad. 3) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda. 

 

 Katjuša Žigon, da pobudo, da se uredi javna razsvetljava pri spomeniku na Trgu v 

Renčah. Pravi, da je minilo več kot leto dni odkar se je tam moralo ugasniti reflektorje in 

meni, da je sedaj pravi čas, da se tam uredi javna razsvetljava kot jo določa zakon. 

 

 Nedeljko Gregorič predlaga, da del cestišča, ki naj bi bil v lasti Ultrapaka in se nahaja v 

naselju blizu Poligalanta oz. Mizarja, odkupi občina. Pred kratkim so se tam izvajala 

gradbena dela, ki pa niso bila izvedena ne strokovno ne pravilno.  

 
Župan vpraša, če je še kakšno vprašanje oziroma pobuda, na kar preide na naslednjo točko.  
    
 
Ad. 4) Mandatna vprašanja, volitve in imenovanja - Sklep o predlaganju kandidata za 
člana sveta območne izpostave JSKD Nova Gorica 
 
Župan preide na 4. točko dnevnega reda in da besedo Silvestru Vončini, predsedniku Komisije 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Radovan Rusjan se je seje udeležil ob 16:16. 
Vseh prisotnih članov OS je 14. 
 
Silvester Vončina pove, da je bil objavljen razpis o predlaganju kandidata za člana sveta 
območne izpostave JSKD Nova Gorica. Na razpis se je prijavila le ena kandidatka in sicer 
Vladimira Gal, Vilharjeva 11, 5270 Ajdovščina. Komisija predlaga da se predlog sprejme, saj je 
kandidatka primerna in ustrezno usposobljena za to mesto.  
 
Župan odpre razpravo. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan da na glasovanje Sklep o predlaganju Vladimire Gal za članico sveta območne izpostave 
JSKD Nova Gorica. 
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 14 
PROTI 0 
Sklep o potrditvi Vladimire Gal za članico sveta območne izpostave JSKD Nova Gorica je 
sprejet.  
 
 
Ad. 5) Poslovnik Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko – 1. obravnava. 
 
Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda in da besedo Stanku Šemrlu, predsedniku 
Statutarno pravne komisije. 
 
Stanko Šemrl, predsednik Statutarno pravne komisije pove, da spremembi Statuta Občine 
Renče-Vogrsko sledi sprememba Poslovnika občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko. 
Uvodoma obrazloži potrebo po spremembi in dopolnitvi poslovnika, ker se je en mesec po 
sprejetju poslovnika spremenil Zakon o lokalni samoupravi. Poslovnik je bil potreben sprememb 
in dopolnitev, saj so bile določene zadeve večkrat omenjene, pa tudi pomešane med seboj.  
Omeni pomembnejšo spremembo v poslovniku in sicer vlaganje amandmajev. Določi se, da se 
amandmaje vlaga pisno, najmanj 3 dni pred obravnavo posameznega odloka. V nadaljevanju 
obrazloži nekaj sprememb in razlogov zanje. 
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Župan odpre razpravo. 
 

 Katjuša Žigon predlaga, da se v poslovnik doda, da je potrebno svetnike pravočasno 
obvestiti, da je bilo gradivo poslano. Predlaga, da se svetnike obvesti s SMS obvestilom.  

 

 Silvester Vončina predlaga, da se pri delovnih telesih doda stavek, da se ta poslovnik 
smiselno uporablja tudi za delovanje delovnih teles OS. 

Stanko Šemrl pove, da je to že opredeljeno v drugem členu tega poslovnika.  
 
Župan da na glasovanje sklep da je Poslovnik Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko 
primeren za drugo obravnavo.  
 
Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI 14 
ZA 12 
PROTI 0 
Poslovnik Občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko je primeren za drugo obravnavo. 
 
 
Ad. 6) Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko – splošna razprava 
 
Župan preide na zadnjo točko dnevnega reda. Pove, da si je za sestavo proračuna vzel dovolj 
časa in da so ga vsi odbori dvakrat pregledali. Člani odborov so dali svoje pripombe in predlog 
proračuna se je usklajeval glede na želje in potrebe. Usklajen predlog bo predstavljen tudi na 
vseh treh KS-jih. Besedo preda direktorici občinske uprave, Beti Čufer. 
 
Beti Čufer na kratko obrazloži prihodke in odhodke ter pove, da je proračun uravnotežen. 
Obrazloži glavne postavke prihodkov in njihovo rast oziroma padanje z leti.  
 
Župan odpre razpravo na prihodkovni del predloga proračuna. 
 

 Katjuša Žigon vpraša zakaj je med prihodki za KS Renče predvideno le 60.000,00 EUR 
prihodkov, ko pa so odhodki v višini 100.000,00 EUR.  

 
Župan ji odgovori, da so v prihodkih napisana samo Evropska sredstva, 40.000,00 EUR je 
namreč lastni delež občine. 
 

 Viktor Trojer postavi vprašanje glede prihodkov od prodaje zemljišč: planiranih je 
80.000,00 EUR, ki so bila planirana že lani. Zakaj niso bili prihodki realizirani? 

 
Župan mu odgovori, da je to zemljišče na Vogrskem v velikost 1.350 m2, ki ga je možno prodati, 
vendar ni še urejeno zemljiškoknjižno stanje z Novo Gorico in zato lani ni bilo prodano. V planu 
prodaje je tudi zemljišče v spodnji Bukovici nasproti stare uprave Goriških opekarn, ki ni bilo 
prodano iz enakih razlogov. 
 

 Nedeljko Gregorič vpraša glede postavke 7413: Prejeta sredstva državnega proračuna iz 
Evropskih kohezijskih skladov: v letošnjem letu je načrtovano 51.000,00 EUR, kar je 
bistveno manj kot preteklo leto.  
In glede postavke 7416: Druga prejeta sredstva iz državnega proračuna iz sredstev 
proračuna EU  se je pa bistveno povečala glede na preteklo leto. 

 
Župan pove, da so prihodki za leto 2011 dejansko realizirani. Občina Renče-Vogrsko je imela 
participacijo sredstev iz Kohezijskih skladov na vseh vodovodih. Teh sredstev je bilo 382.000,00 
EUR, od tega jih je ostalo še 51.000,00 EUR, ki jih bomo pridobili v letošnjem letu.  
Nova sredstva, ki jih bo občina pridobila je obrazložila že Beti Čufer, teh je 608.000,00 EUR. 
Evropska sredstva občina pridobiva iz dveh različnih skladov in sicer Sklad EU in Kohezijski 
sklad. 
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 Vanda Ožbot sprašuje, zakaj v predlogu proračuna ni prikazanih indeksov koriščenja 
sredstev glede na preteklo leto. 

 
Župan pove, da teh podatkov po zakonu ni obvezno prikazovati in jih je težko vstaviti v tako 
strnjeni tabeli.  
 

 Marjo Rutar vpraša, zakaj je načrtovanje Transfernih prihodkov v letu 2012 tako nizko 
(predvidenih 771.000,00 EUR), V letu 2011 jih je bilo načrtovanih več kot milijon, 
realizirali smo jih 624.000,00 EUR. 

 
Župan pove, da občina ne more pridobivati sredstev, lahko edino realizira projekte. Vsak projekt 
je participiran iz treh strani torej: EU, država in lokalna skupnost. Če kdorkoli od teh 
udeležencev nima sredstev, se projekta ne more izpeljati. Člane OS opozori tudi na dejstvo, da 
občina ne more podpisati nobene pogodbe, če zanjo nima predvidenih sredstev v proračunu. 
 

 Rajko Lasič postavi vprašanje glede postavke 73 - donacije: ali je predvidenih  
217.000,00 EUR, donacija Goriških opekarn in ali bi to moralo biti realizirano v letu 2012. 

 
Župan pove, da se ta donacija nanaša na Renško obvoznico. Denarni del je bil že nakazan. 
Drugi del, ki se je nanašal na zemljišče, še ni bil izveden, ker so imele Goriške opekarne 
vpisano hipoteko na to zemljišče. Hipoteka je bila sedaj izbrisana in pričakuje se, da bo tudi 
prepis zemljišča v kratkem izpeljan.  
V nadaljevanju obrazloži prihodke iz koncesijskih dajatev in pove, da so se z leti nižali, kar je 
vpliv recesije.  
V nadaljevanju preide na odhodke in besedo preda Beti Čufer. 
 
Beti Čufer pove, da je odhodkovni del proračuna sestavljen iz 21 področij in vsako področje na 
kratko obrazloži. 
 
Župan da besedo Katjuši Žigon, predsednici Odbora za družbene dejavnosti. 
 
Katjuša Žigon pove, da so na seji Odbora za družbene dejavnosti sprejeli sklep, s katerim 
predlagajo povečanje sredstev za okrog 15. 000,00 EUR. Ta sredstva bi namenili: 

- Sklad za štipendije naj bi se povečal za 5 štipendij, to je za 2.500,00 EUR letno.   
      Razlog za to je dejstvo, da se vedno več dijakov prijavlja za štipendije. Ti dijaki imajo                     

dobre ocene in izhajajo iz družin z relativno nizkimi dohodki. 
- Na postavki 203041 – program centrov za starejše - je bilo v letu 2011 692,00 EUR. To 

je Hiša pravih srečanj v Renčah, ki spada pod Društvo upokojencev Renče.  
      Vitalnim upokojencem nudi različne programe in je vzorčni model prostovoljnega dela in 

pomoči. Programi se izvajajo vsakodnevno. Zato člani odbora predlagajo, da se na tej 
postavki sredstva dvignejo na 5.692,00 EUR. 

- Predlagajo tudi, da se postavka Karitasa poveča iz 1.103 EUR na skupno 4.500,00 EUR. 
- Ob izvajanju petkovih glasbenih večerov v KD Bukovica, se je pojavila potreba po 

nakupu pianina. Z uporabo klavirja, ki je že v dvorani, se je ugotovilo, da se hitro razglasi 
in se zato izgubi ritem. Člani odbora so zbrali ponudbe in predlagajo, da se nabavi nov 
pianino v vrednosti 3.800,00 EUR. Predlagajo, da se ta postavka zviša za 800,00 EUR. 

- Dobili so tudi prošnjo iz Mladinskega orkestra KTD Vogrsko, za nakup klarineta. To je 
inštrument, ki je najdražji – 5.500,00 EUR in si ga niti društvo, niti starši otrok ne morejo 
privoščiti.  

 
Zato predlagajo povečanje teh postavk za 14. 900,00 EUR. Predlagajo tudi, da se iz proračuna 
črta postavka za označevanje naselij in ulic. Občina jih že šest let nima in če jih še sedmo leto 
ne bo imela, ne bo nič narobe. Bi pa s tem naredili veliko dobrega za otroke in starejše. 
Predlagajo tudi, da se manjkajoča sredstva preloži iz sofinanciranja društev s področja tehnične 
kulture. 
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Župan pove, da je vse predloge Odbora za družbene dejavnosti posredoval Odboru za 
gospodarstvo. Pove, da se omenjeni odbor s takim dvigom štipendij ni strinjal, saj se le te delijo 
za izobraževanje v poklice, ki jih je že tako ali tako preveč in so težko zaposljivi. Predlagali so, 
da bi se nekatere štipendije namenile za tehnične poklice. 
Povišanja postavke za Hišo pravih srečanj tudi niso podprli, ker naj bi se to delo opravljalo 
prostovoljno. Pove da se je področje sociale v občini v zadnjih petih letih povečalo za več kot 
polovico. 
Na Rdečem križu (Karitas?) so se sredstva povišala.  
Pianino spada pod vlaganje KS v opremo KD Bukovica, zato je odhodek pianina zajet pod 
odhodke KS v vlaganje za opremo. KS dobi od občine 18.000,00 EUR letno za najemnino 
prostorov v KD, zato lahko del teh sredstev vloži v opremo. 
 
Župan da besedo Rajku Lasiču, predsedniku Odbora za okolje in prostor. 
 
Rajko Lasič pove, da bi tudi njihov odbor, kot vsi drugi, želel dobiti več sredstev, kot so jih. 
Pove, da so naredili spisek prioritetnih del, ki naj bi jih občina uredila v tekočem letu. Odbor bo 
šel tudi na obhod po vseh treh KS in ponovno pregledal stanje infrastrukture, ter po potrebi 
dopolnil seznam prioritetnih nalog. Pove pa tudi, da se vseh želja v letu 2012 ne bo dalo 
uresničiti. 
 
Župan da besedo Marju Rutarju, članu Odbora za gospodarstvo in proračun. 
 
Marjo Rutar pove, da je bil njihov odbor sklican dvakrat. Poročal bo le kot član, saj nima 
pooblastila predsednika odbora. Pripravil pa je nekaj vprašanj v zvezi s predlogom proračuna. 
 
Župan odpre razpravo. 
 

 Katjuša Žigon pove, da so prošnje za štipendije raznolike. Nekaj dijakov je tudi iz 
tehničnih šol, ki se izobražujejo tudi za deficitarne poklice. Odbor zato meni, da je 
potrebno podpreti vse.  
Pove pa, da ima Občina Renče-Vogrsko večji indeks staranja prebivalstva kot je 
povprečje v Sloveniji. Zato odbor predlaga, da se sredstva za pomoč starejšim povečajo 
še za 3.000 EUR (pianino).  
Pravi, da ne bo presojala o načinu odločanja Odbora za gospodarstvo in proračun. Na 
njihove odločitve lahko vpliva njihova osebna presoja ali pa vpliv župana. Pravi pa, da je 
pri sociali potrebno imeti odprti obe roki, predvsem pa srce. 

 
Župan pove, da ima občina Odbor za gospodarstvo in proračun, njihove smernice sicer niso 
zavezujoče, se jih pa upošteva. Pove, da se tukaj diskutira o tem zato, da bo proračun čim bolj 
usklajen. Pove, da sam ne vsiljuje svojega pogleda, temveč samo pokaže, kaj se je v zadnjem 
času naredilo, da imajo lahko vsi dober občutek, da so delali pravično in niso nikogar 
zapostavljali.  
 

 Radovan Rusjan meni, da je predlog proračuna razvojno naravnan in ne prikrajša 
nikogar. Katjuši Žigon pove, da razpise za društva predpisuje zakon in se jih nikakor ne 
more uvrščati med hobi program. Glede njene izjave, da je potrebno podpirati otroke pri 
nakupu inštrumentov in štipendijah, na ta račun, da se sredstva odvzame iz tehnične 
kulture, pravi, da mu ni jasno kako se lahko sredstva enim otrokom pobere in se jih da 
drugim. Meni, da če so vsi otroci enakopravni, jih je potrebno tudi tako obravnavati. Pove 
tudi, da se vse postavke v proračunu višajo, razen postavke namenjene športu in 
tehnični kulturi, le-te se namreč nižajo.   

 

 Aldo Mozetič pravi, da je potrebno biti skromen pri sprejemanju proračuna, saj se lahko 
zgodi, da nekaterih sredstev ne bomo dobili. Kar se tiče šolstva in vrtcev pove, da je 
občina dosegla nek nivo in je prav, da se ta nivo vzdržuje. Ob vsem tem pa se ne sme 
pozabiti na investicije, ki so ravno tako pomembne kot so področja družbenih dejavnosti.  
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 Viktor Trojer vpraša, kako se je predvidevala vrednost investicije veznega trakta pri OŠ 
Renče. Sprašuje, ali ima to za podlago predračune oz. če je bilo predvideno »kar tako 
čez prst«. Glede štipendij predlaga, da bi se jih povečalo, sredstva za to pa bi se dobilo 
tako, da bi se člani OS odpovedali dvema sejninama. 

 

 Vanda Ožbot sprašuje, koliko možnosti je, da bi skupaj z Mestno občino Nova Gorica 
izvedli vodovod do hišnih št. na Vogrskem 115 in 116 ter Šempas 160a, ki so še vedno 
brez vodovoda. Zanima jo, kdaj bi to lahko prišlo v plan.  

 
 
Župan odgovarja Katjuši Žigon, da smo v zadnjih letih sredstva na sociali trikratno povišali, so 
se pa postavke namenjene športu in tehnični kulturi znižale. Obrazloži postavko vrtec za 
primerjavo, kako ta sredstva naraščajo, tako da meni, da niso upravičene obtožbe, da občina ne 
daje dovolj sredstev za socialo. 
 

 Katjuša Žigon pove, da sklepov odbora ne bo spreminjala in predlaga da bi glasovali za 
te sklepe. 

 

 Borut Kerševan pove, da je opazil, da ni sredstev na postavki Preplastitev ceste skozi 
Oševljek na najnevarnejšem odseku skozi naselje. 

 
Župan mu odgovori, da so sredstva za to preplastitev na postavki Rekonstrukcija vodovoda od 
Gradišča do Renškega Podkraja. 
 

 Marjo Rutar sprašuje o podrobnejši razlagi glede postavk NRP-ja, saj so tam malo večji 
projekti.  

Za postavko Rekonstrukcija ceste Poligalant – KD Bukovica je bilo v planu predvideno, da bo 
končana do konca leta 2014. Danes je presenečen, da je ta postavka brez sredstev do konca 
leta 2015. Predlaga, da se na to postavko prenesejo sredstva.  
Zanima ga tudi glede Oskrbovalnega centra, ki OS ni bil podrobno predstavljen. Želi si, da se 
OS najprej seznani in se šele nato predvidijo sredstva. Zato predlaga, da se ta sredstva 
prenese na rekonstrukcijo, ki jo je že omenil. 

 

 Nedeljko Gregorič pove, da imamo v proračunu dve postavki za izobraževanje. Meni, da 
je potrebno proračun realno predvideti, da bi se ga kasneje tudi lahko realiziralo. V 
občini tudi ne vidi v kratkem nekega centra, zato se strinja z Marjanom Rutarjem, da je 
potrebno urediti cesto od Poligalanta do KD Bukovica, saj le-ta obnovo nujno potrebuje. 

 
Župan obrazloži,  zakaj ni več sredstev na postavki za obnovo ceste od Martexa do Poligalanta. 
S podpisom protokola o obvoznici Volčja Draga je jasno, da bo ta cesta postala državna in bi 
bilo nesmiselno, da bi občina letos vlagala v obnovo le te, ko pa bo obnovljena s strani države. 
Naslednja cesta je od Poligalanta do KD Bukovica. Zanjo pravi, da je to državna cesta in je 
občina ne sme tikati, je pa država že obljubila, da jo bo uredila v letu 2010. Do sedaj pa se 
izvaja PZI za rekonstrukcijo le-te. Z Rutarjem se strinja, da je ta cesta katastrofalna in jo je 
potrebno obnoviti. Pove, da država sredstva svojega proračuna razporeja enakomerno po 
državi ravno tako kot jih OS po občini. Občina Renče-Vogrsko je v letih 2007 in 2008 prejela 
državna sredstva za rekonstrukcijo ceste od Vogrskega do Volčje Drage.  
Kar se tiče oskrbovalnega centra župan pove, da ima občina idejne zasnove, kaj naj bi se tam 
dogajalo. Pove tudi, da bodo zasnove najprej predstavljene Odboru za Okolje in prostor, nato 
še v KS in nazadnje tudi OS.  
Pri predlogih Odbora za družbene dejavnosti pove, da je problem bolj vsebinski  kot finančni. 
Postaviti je potrebno mejo, do kam bo občina šla z višanjem sredstev namenjenih sociali.  
 

 Katjuša Žigon sprašuje ali občina lahko razpisuje kadrovske štipendije. 
 
Župan pove da kadrovskih sicer ne, lahko pa štipendije za poklice, ki primanjkujejo v občini na 
primer zidarji, mizarji,… 
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 Silvester Vončina predlaga, da bi se dobili na sestanku predsedniki društev, da se 
pogovorijo glede financiranja društev. Pravi, da je občina razpisala financiranje 
programov društev, delovanje Hiše pravih srečanj v Renčah pa je program društva. 

 

 Vanda Ožbot se navezuje na pobudo Nedeljka Gregoriča glede pločnika Volčja Draga – 
Bukovica. Pravi, da je bila leta 2003 izvedena parcelacija za ta pločnik, leta 2006 je bilo 
prejeto del sredstev iz MONG-a za izvedbo tega pločnika, načrti so tudi že narejeni. Ne 
ve, zakaj bi iskali nove načrte, če je potrebno obstoječe samo pridobiti iz MONG. 

 
Župan ji odgovori, da se pločnik, ki je bil izgrajen na Volčji Dragi ne more primerjati s pločnikom 
skozi Bukovico. Ceste skozi Volčjo Drago država ni nameravala rekonstruirati. Po drugi strani 
pa so že skoraj gotovi projekti za rekonstrukcijo ceste skozi Bukovico, ki se bo navezovala na 
bodočo obvoznico. 
 

 Nedeljko Gregorič predlaga začasno rešitev z minimalnimi sredstvi za ureditev 
neasfaltirane pešpoti od občinske stavbe do Martexa.  

 
Župan pove, da je ta predlog izvedljiv. Predhodno se bo potrebno dogovoriti z Direkcijo RS za 
ceste, saj se brez njihovega soglasja v varovalnem pasu te ceste ne sme opravljati nobenih 
posegov. Nakar povzame predlog Silvestra Vončine, da se skliče skupen sestanek KS in 
Društva upokojencev, kjer se lahko uskladijo sredstva namenjena programom delovanja 
društev. 
 
 
 
 
Seja občinskega sveta je bila zaključena ob 18:45 uri. 
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